
Zápis ze schůze osadníků a vÝroční členské schůze
nane v 24.6.20L7

na hřišti osady.

Schůze Zo ČZs Na|žovické Podhájí (dá|e jen ,,Zo,,\ se účastni|o:
18 č|enů Zo z ce|kového počtu 23 (z toho na zák|adě p|né moci 5) a osadníci reprezentující 2
hlasy.
Detai|y ze schůze jsou dostupné na vyžádání na h|asovém záznamu.

Schůzi zaháji| v 1.1':10 předseda zo p. Petr Va|enta (schůze je vzh|edem k nadpoloviční účasti
členů Zo a osadníků usnášeníschopná). P. Va|enta sděliI důvody, proč |oni nebyla
zorganizována č|enská schůze - vprvní po|ovině roku předseda schůzi nesvo|a| zdůvodů
svých zdravotních prob|émů. Poté se čeka|o na informaci od Črzu oh|edně elektřiny.
Vzh|edem k tomu, že z této strany doš|o ke zpoždění, rozhod| se výbor již v |istopadu schůzi
nesvolávat. Dá|e pan Va|enta seznámi| přítomné s programem schůze d|e pozvánky. Prvním
bodem je vo|ba zapisovate|e. By|y přečteny jednot|ivé body navrhovaného programu:

1) Volba zapisovatele
2\ Schvá|ení programu schůze
3} Zpráva o hospodaření Zo
4| |nformace o převodu e|ektrického rozvodu na spo|ečnost ČEZ
5) ostatní

Ad 2) osad níci jednomys|ně souhlasili s navrženým programem schůze.

Ad 1) zapisovatelem byla jednomyslně zvo|ena paní B|anka VaIentová.

Ad 3l Petr Va|enta informova| o hospodaření Zo v roce 2075 a20t6. Zdůraznil, že na zák|adě
podepsané sm|ouvy s ČEZem o převodu e|ektřiny na jednot|ivé osadníky již došlo ze strany
ČEZu kzaplacení částky 50 tis.Kč' Při situaci) kdy je osadníky sp|acená e|ektřina se peněžní
zůstatek pohybuje ko|em 200 tis.Kč. Výdaje z pok|adny V roce 2015 by|y tvořeny nákupem
pohonných hmot do osadní sekačky' Z pok|adny v roce 2016 by|y rea|izovány uidaje na
opravy a údržbu sekačky, nové zámky. Daň ze společných prostor činí 152 kč ročně. Detai|y
k nah|édnutí v účetníevidenci '
Jan Dovrtě| informova| přítomné o nedoplatcích spotřebované e|ektřiny k datu
mimořádného odečtu v prosinci |oňského roku. Nedop|atky jsou u pana K|oudy, Ducháče a
pana Raška. Po převedení e|ektřiny dojde k závěrečnému vyrovnání. Pan Rašek sp|ácÍ
průběžně. Pan K|ouda a pan Ducháč d|uží ,,pouze,,výši tzv. kauce 1000'-Kč.

Ad 4} o stavu převodu e|ektřiny informova| nás|edně Jan Dovrtě|:
- převod rozvodu na ČEz_ na zák|adě dřívější komunikace se výbor původně domníva|,

že k,,přek|opení,, rozvodu e|ektřiny na osadníky dojde velmi brzy po zaplacení p|atby
od ČEzu (únor 2017}. Bohužel doš|o zatím pouze k předánífirmě Energon. Za výbor
s ní komunikuje p. Dovrtě|.

. Energon informoval, že dochází ke zpoždění; 22.6. mě|a b.ýt odpojena elektřina a pak
následně osadníci připojováni dIe žádostí. To by ovšem znamenalo, že budeme bez
eIektřiny - v|astní odpojení tedy neproběhIo; nyní je potřeba součinnost V obIasti
úpravy jednotlivých kapIiček {přípojných míst). Zástupce Energonu by mě|
v nejb|ižších dnech přijet a stanovit podmínky, za jakých dojde k úpravě kap|iček



(jednot|ivých odběrných míst) tak, aby by|y způsobi|é k osazení měřidel od ČEz (po
úpravě by rovnou by|a provedena i nutná revize)
Je dů|ežité, abyjednot|iví osadníci dop|atiIi platbu Čtzu (viz žádost o připojení| ' Po
dop|acení a úpravě kap|iček by moh|o najednou dojít k překlopení.
Úprava kapliček by proběh|a za provozu (osadníci napojeni na tu jednu danou
kap|ičku by by|i cca 3 hodiny bez proudu). Po přepojení kap|iček bychom hromadně
předaIi jednot|ivé žádosti tak, aby doš|o k odpojení a přepojení všech spo|ečně (bude
též provedený odečet hodin a rozpočet na jednotlivé osadnÍky).
Úprava kap|iček bude však něco stát. Kap|ička bude stát d|e informací od spo|ečnosti
Energon 3-5 tis. (pod|e počtu odběrných míst na kap|ičku).
Důležité je nahlásit, kdo bude chtít HDo (přepínání přístrojů mezi denním a nočním
proudem). Každý osadník co nejdříve ve vlastním zájmu nah|ásí, zda má zájem o
HDO.
Výbor navrhuje úhradu za přepojení kap|iček zap|atit ze spo|ečných peněz s tím, že
přepojení bude zaštiťovat fa Energon. výbor žádá členskou schůzi o schvá|ení
výdajového rámce do 20 tis. Kč na přepojení kap|iček a revizi.
H|asování: Návrh výboru byl jednomys|ně schválen
P|atbu ČEZu k žádosti o připojeníje třeba uhradit co nejdříve (během července,
nejpozději srpna!). Pokud do té doby budou kap|ičky upraveny a nebudou uhrazeny
všechny pIatby, nebude možné převod realizgvat!
HDo - kdo bude chtít _ ideá|ně nah|ásit Janu Dovrtě|ovi.
Pan Kokstein dop|ni|, že nejde o v|astní denní a noční tarif, a|e o moŽnost automatickv
přepínat přístroje mezi těmito tarify automaticky

Ad 5) ostatní:
- |nformace k příjezdové cestě: P. Va|enta informova|, že ze strany paní starostky

máme s|íbeno zařadit bod ,,cesta.. na jednání zastupite|stva; bohuže| k tomu zatím od
listopadu 2016 nedoš|o' Asi má|o t|ačíme na starostku.

_ P.Valenta připomně|, že je třeba platit roční poplatek za odpad obci Na|žovice' B|ižší
informace jsou dostupné na webu obce. Nás|edovala da|ší diskuze oh|edně wužívání
obecních popelnic na křižovatce u cesty k osadě.

- Pan Dovrtěl vyzva| osadníky, aby případně aktua|izovali své kontakty
* P' Va|enta připomněl, že jsou k dispozici vytištěné zápisy z minu|é schůze.
. P' Dovrtě| zopakova| zásady soužití v osadě - jezdit poma|u autem, zamvkat bránu.

dodržovat k|id v osadě, zejména ve stanovených časech apod.
Vzhledem k tomu, že již nikdo nemě| žádný příspěvek do ,,ostatního.., schůze by|a ukončena.

Zapsa|a v červnu 2017

,(,il
BIanka VaIentová

Zápis ověřil:


